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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie  športu a mládeže  

Mestského zastupiteľstva v Komárne zo dňa 27. marca 2023 
 
 
Prítomní: 
- členovia: p. Dávid Kovács, MUDr. Horváth Attila, MUDr. Ipóth Szilárd, MUDr. Anton Marek,             

p. Erik Vlček ,p. Zoltán Hajtman, Mgr. Márton Kiss, p. Róbert Mihalička, p. Róbert 
Szayka  

- ospravedlnene sa  nezúčastnil  zasadnutia : p.Erik Vlček, p. Róbert Mihalička,                                     
p. Róbert Szayka  

 
- neospravedlnene sa nezúčastnil zasadnutia: - 
- vedúci OŠK MsÚ: Mgr. János Bajkai 
- hostia : Mgr. Ondrej Gajdáč  
             p. Roderik Győrfi – Športový klub boxu 
             p. Ferenczi Jozef  - BC ROM Komárno 
             p. Kristián Csóka – Zápasnícky klub Spartacus        
- zapisovateľ: Melinda Szénásyová 
 
 
Program:    
                     1/ Úvod 
                     2/ Privítanie  predsedov menovaných  klubov 
                     3/  Anketový lístok pre kluby  -  návrh nového obsahu 
                     4/ Diskusia 
 
 
1/ ÚVOD - OTVORENIE 
 

 
 
Predseda Komisie športu a mládeže p. Dávid Kovács privítal predsedov klubov , členov 

a ostatných prítomných. Konštatoval, že z deviatich členov je prítomných šesť. 
Predseda komisie uviedol programové body zasadnutia komisie.  

  Bodmi boli: 
 
                     1/ Úvod 
                     2/ Privítanie  predsedov  menovaných klubov 
                     3/  Anketový lístok pre kluby  -  návrh nového obsahu 
                     4/  Diskusia 

     
                     

 
     Komisia schválila programové body.  
 
     Hlasovanie :   6:0:0 
 
 
 
 



 
2. Privítanie predsedov menovaných klubov  
 
 
 
 Predseda Komisie športu a mládeže privítal predsedov klubov. 
  
V posledných mesiacoch  som sa stretol s výsledkami vášho klubu, ktoré v posledných rokoch 
neboli veľmi zverejňované, nemali sme  informácie . 
Poprosím Vás o informácie o Vašich výsledkoch a pôsobenia klubu. 
 
 Zápasnícky klub SPARTACUS -  p. Csóka Kristián. 
 
- momentálne v klube máme 20 – 25 detí , 13 detí  je z Komárna , ostatné z priľahlých obcí                           
- postupne chceme zriadiť letné tábory 
 -vlani sme nedostali dotáciu , nakoľko sme nesplnili podmienky podania žiadosti 
 -finančné   prostriedky nám momentálne vykryjú  len výdavky na  platy  trénerov , čiastočné 

pokrytie plynu a elektrickej energie 
- v roku 2022  sme mali veľmi dobré výsledky  
- boli sme na majstrovstvách Európy , na Majstrovstvách Slovenska , kde sme získali 2. a 3.  
  miestá  
 -tréningy prebiehajú v škole,  opravili sme sociálne zariadenia, vybavili sme si sme nový  
  koberec   
 
Športový klub  boxu Spartak Komárno  - p. Roderik Györfi 
      
-  klub má 80 členov , samozrejme  nie všetci chodia na súťaže 
-  máme  registrovaných 8 aktívnych športovcov , ktorí pravidelne chodia na súťaže  
-  15 športovcov čakajúcich do ringu 
-  organizujeme prípravu boxerských stretnutí v priestoroch nášho klubu, v športovej hale                         
– organizujeme dva  medzinárodné turnaje v kategórii žiakov a juniorov a turnaje prípravných  
   stretnutí  
- každoročne  sa zúčastňujeme na  medzinárodnom turnaji v Maďarsku v Kiskunhalasi. 
- tréningy máme 3 x denne ,  
- pred dvoma rokmi sme zriadili žiacku kategóriu, každý deň sa im venujeme 
 
BC ROM Komárno – p. Ferenczi Jozef 
 
- klub sa postupne rozrastá, chodíme na  súťaže, máme dobré výsledky                                                        
- na Majstrovstvách Slovenska / Vranov nad Topľou/ sme vlani získali krásne  umiestnenia   
  /1.,2., a 3.miesta /        
- nie je to jednoduché, nakoľko veľká časť pretekov sa koná na východe 
- poskytnuté dotácie nám  ledva pokryjú náklady na cestovné, štartovné ,  ubytovanie 
  
Predseda komisie pripomenul, že dotácia od Mesta Komárna je len doplnková, každý klub si 
musí potrebné dotácie  zohnať od sponzorov , od rôznych inštitúcií. 
 
Problém je v tom , že každý klub potrebuje každý deň   telocvičňu na tréning, kde zlúčenie 
týchto troch klubov na tréningové procesy nie je veľmi možné.  
 
Kluby  nemajú žiadne spory medzi sebou , spolupráca funguje aj teraz, ďalšiu spoluprácu kluby 
nevylučujú. 



   
 
3. Anketový lístok pre kluby – návrh nového obsahu  Nominácií športovcov za rok 2022 
 

 Komisia športu a mládeže sa zhodla na doplnení anketového lístka – Nominácií za rok 
2022  o novú kategóriu : 

-Śportovec, ktorý nepôsobí v komárňanskom klube, ale má trvalý pobyt v Komárne- 

 
 
 
 
 

Anketový lístok 2022  
    

najlepší športovec 
mládež - olympijsky šport dospelí - olympijsky šport 

kolektív jednotlivci kolektív jednotlivci 

    
mládež - neolympijsky šport dospelí - neolympijsky šport 

kolektív jednotlivci kolektív jednotlivci 

    
Senior - veterán 

 

Tréner roka 

 
Osobnosť v športe 

 

Prínos pre rozvoj športu 

 
Śportovec, ktorý nepôsobí v komárňanskom klube, ale má trvalý pobyt v 

Komárne 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Hlasovacie lístky budú zaslané klubom , ktorí nominácie musia zaslať späť do  19.4.2023. 
Nominovať môžu predsedovia len  športovcov, ktorí pôsobia v ich klube. 
Následne po  spracovaní a doplnení kompletnej tabuľky sa tabuľka znova zašle predsedom 
jednotlivých klubov a tí môžu hlasovať – dať svoj  hlas  -   z nominovaných športovcov. 
Termín : 30.04.2023 
 
Komisia  športu a mládeže na základe zaslaných anketových lístkov vyberie  z každej kategórie   
najlepšieho športovca mesta Komárna za rok 2022 . 
 
 
Hlasovanie : 6:0:0  
 
 
4. Diskusia 

 
 

 
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 

 
 
 
Zapísal: Melinda Szénásyová 
V Komárne dňa 27.03.2023 
 
 
 
 

p. Dávid Kovács 
                                                                               predseda Komisie športu a mládeže 


